

No. 37626

December 14, 2017

Le 14 décembre 2017

Coram: McLachlin C.J. and Abella,
Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon,
Côté, Brown and Rowe JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les
juges Abella, Moldaver, Karakatsanis,
Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

BETWEEN:

ENTRE :

V. Lorne Humphreys and Brodlor Foods Inc.

V. Lorne Humphreys et Brodlor Foods Inc.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Barry Trebilcock, Sebastian Hanne, Juergen
Hanne, Calgary Ventures Inc., Contura
Consulting Ltd., Bauland Inc., Lux Real
Investments Ltd. and Troyvest Estates Ltd.

Barry Trebilcock, Sebastian Hanne, Juergen
Hanne, Calgary Ventures Inc., Contura
Consulting Ltd., Bauland Inc., Lux Real
Investments Ltd. et Troyvest Estates Ltd.

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to join two orders so that a single application for leave to appeal may be filed is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of

La requête pour joindre deux ordonnances pour qu'une seule demande d'autorisation d'appel puisse être déposée est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt

Alberta (Edmonton), Numbers 1603-0275-AC and 1603-0276-AC, 2017 ABCA 116, dated April 19, 2017, is dismissed with costs in accordance with the Tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéros 1603-0275-AC et 1603-0276-AC, 2017 ABCA 116, daté du 19 avril 2017, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

C.J.C.
J.C.C.